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Denne rapport indeholder besvarelser for 50 respondenter og undersøgelsen har en svarprocent på 43,1%. 

Undersøgelsen blev gennemført i perioden 18-08-2017 - 30-09-2017. 

Rapporten blev udarbejdet den 04-10-2017 12:07:49.
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1 I hvilken grad oplever du at borgerne har mulighed for at deltage i 

aktiviteter, der involverer idræt/motion/bevægelse? Pct. 

I høj grad 8,0% 
I nogen grad 28,0% 
I lav grad 36,0% 
Slet ikke 20,0% 
Ubesvaret 8,0% 
Basis 50 
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2 Her kan du eventuelt uddybe din besvarelse. 
Svar 
Der skal motiveres kraftigt overfor flere af borgerne og derfor skal aktiviteterne være nemme at komme til 
Borgerne har i mange år deltaget i Uldum handicap idræt hver torsdag men pga. uoverensstemmelser med kommunen er dette tilbud desværre nedlagt 

pt.  

Jeg håber, for borgernes skyld at Uldum handicap idræt får lov til at fortsætte da det er et fantastisk tilbud til vores borgere. Uldum handicap idræt 

tilbyder mange forskellige aktiviteter så borgerne derfor har mulighed for at prøve de forskellige sportsgrene af, forskellige slags dans, stomp, sanglege 

mm. 
Uldum idræt er lukket, og det var vores borgers frirum. 

Idræt på plejecentret foregår i dagtimerne, og vi har ikke normering til at tage af sted med borgerne på dette tidspunkt. 
tilbuddet er jo ikke eksisterende længere. samt transport mulighederne ej heller 
Uldum handicap idræt, som var et fantastisk tilbud og som borgerne har gået til igennem 20år, har ikke fået opbakning af Hedensted kommune 
Der er tilbud, udfordringen er at vores borger har udfordringer med selv og igangsætte og  at det kan være svært at selv komme afsted ud af huset. 

 

Det der tidliger har været har meget været til den ældre målgruppe 

 
Men det foregår ikke i sociale relationer. 

Beboerne kan bruge kondi maskiner i bofællesskabet, cykle eller gå en tur. 
ikke transport muligheder og ledsagning 
Mange har ikke muligheden for at tage offentlig transport til evt. Vejle eller Horsens og derefter finde frem til 'stedet', hvor evt. tilbud er. Mange vil 

gerne gå til "sjov gymnastik" som Uldum idræt, men det findes ikke i nærheden af Hedensted. 
For de mest selvhjulpne borgere, der selv kan fragte sig til/fra et idrætstilbud i en af de nærliggende byer, har de i nogen grad mulighed for at deltage i 

noget idræt. 

For de borgere der har brug for ledsagelse, har de i meget lav grad mulighed for at deltage i en idrætsaktivitet. Disse borgere savner bl.a tilbuddet om 

Uldum-idræt. 
Der er kun mulighed for at deltage i de aktiviteter vi selv udbyder i bofællesskabet. 
De har i meget høj grad mulighed for at deltage i alle 3 former for idræt/motion og bevægelse hvis de får verbal motivation og ledsagelse til det. 

De er alle fysisk raske til at deltage på hver deres individuelle niveau. 

De er alle glade for bevægelse, idræt og motion både som aftenidræt eller som spontan bevægelse i løbet af dagen/eftermiddag eller weekenden. 

Det ses at beboerne bliver glade og har det godt, med sig selv og andre, lang tid efter og efterspørger ny bevægelsesaktivitet. 
Hvis og såfremt der skulle være idrætsmuligheder, hvor er de og hvorhenne ? 
De har ikke mulighed for at deltage jævnbyrdige med andre borgere i de tilbud foreninger mv. sætter til rådighed. 

 

De har behov for nogle rammer og tilgang, der ikke er mulighed for i det alm. foreningsliv. 
Der er tilbud - og vi forsøger at motivere og planlægge til bevægelse. 
Der er her i Hornsyld et idrætscenter med div. hold og en svømmehall 
De kollektive trafikmuligheder er en hæmsko for de borgere som bor i udkanten af kommunen. 
Der er ikke mange tilbud til handicappet der bor i egen bolig 
Mange borgere har ikke økonomi til at deltage i foreningssport eller gå i et fitness center - deres handicap kan også gøre, at de ikke kan deltage på et 

foreningshold eller i et fitness center - samtidig er der de forholdsvise dårlige transport muligheder her i kommunen, hvor det kan være svært at komme 

fra egen bolig til fx en svømmehal ift. busser og tider mm. 
Transporten og økonomiske udfordringer, samt nogle har brug for ledsagelse hertil. 
Der er ikke lokale tilbud specifikt for mennesker med udviklingshæmning / handicaps og transporten er neget dyr - vi har ikke selv mulighed for at sørge 

for transport dertil( Vejle / horsens 

 Med 
Der er svært for beboeren at komme ud af huset, da der skal bestilles taxa eller anden transport. Nogle er bevilliget svømning, men fordi der ikke er 

nogen lift, gør dette det også svært.  
beboerne her har brug for et special tilbud, der tager hensyn til deres sociale og fysiske handicap. steder, hvor de kan være trygge med kendte ansigter 
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3 I hvilken grad oplever du at borgerens behov for 

idræt/motion/bevægelse bliver dækket? Pct. 

I høj grad 4,3% 
I nogen grad 23,9% 
I lav grad 54,3% 
Slet ikke 15,2% 
Ubesvaret 2,2% 
Basis 46 
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4 Her kan du eventuelt uddybe din besvarelse. 
Svar 
Borgerne har mulighed for at deltage i fysiske aktiviteter, men det er ganske få, der ønsker det. Derudover serveres der ernærignsrigtig mad i 

bofællesskabet.  
Flere af vores borgere ville have gavn af at deltage i en form for aktivitet.  

Der er forskellige årsager til at de ikke gør det, såsom borgerens egen økonomi, begrænsede ressourcer fra kommunen, samt manglende motivation fra 

borgerens side. 

(motivation kan der arbejdes med. Det er dog lettest, hvis borgeren ikke selv skal betale). 
Der er ikke ressourcer til at møde den enkeltes behov altid. 

Fokus kan også ligge på andre indsatser 
vi har en borger der går til Hockey i Vejle pga. han har de motoriske kompetencer til at gå til hockey og spille "rigtig" hockey samt  mulighed for selv at 

tage en flextaxa. 

 

I weekends planlægger personalet ofte forskellige aktiviteter såsom dart, kongespil, bordtennis mm. 
Det vi selv kan give dem får de, men vi skal have huset til at hænge sammen, så når 6 skal hjælpes, er der max 10 minutter pr. person ca. 2 gange om 

ugen, og hvis det rammer en dag med læge, tandlæge, frisør og anden ATA tid, så får de intet. 
De mangler i den grad, det sociale samspil med andre ligesindede. Glæden ved at mødes og have fælles oplevelser. 

 

Den daglige motion foregår som en del af dagsrytmen. 
Borgerne på Rørkærvej har 2 maskiner til motionsudfoldelse i bofællesskabet. Dette opleves som meget rutinepræget. 
de gider ikke Sover om dagen Spiller pc om natten 
Vi har i vores travle hverdag ikke altid tid til at gå eller cykle en tur med en borger. Men det gør det heller ikke ud for at være sammen med andre 

ligesindet og have det sjov. 
Pga overvægt hos størstedelen af borgerne har de et stort behov for at bevæge sig og dette bliver ikke opfyldt. 
Der er generelt ingen tilbud for vores målgruppe. De har i årevis gået til Uldum idræt, hvor de fik rørt sig et par timer hver torsdag, men ellers er der 

ingen idrætstilbud i kommunen. Der er tilbud i andre kommuner, men mange af vores borgere kan ikke overskue, at tage bussen frem og tilbage. 
Der er ikke prioriteret tid til det i dagligdagen, og da vi arbejdede med projektet Lighed i sundhed i Hedensted for ca. 3 år siden, er der ikke fulgt op på 

det fra overordnet side. 

Herved falder gode intentioner til jorden. 
Da der pt ikke er idræts tilbud i Hedensted kommune, er det personalet i bofællesskaberne, der skal motivere til motion. Det være sig gå/cykleture med 

udgangspunkt fra bofællesskabet. 
Der er fokus på bevægelse i dagligdagen, på hjemmedage og gåtur om aftnen, men bevægelse bliver noget andet, når det forgår sammen med andre 

inden for voksen handicap, hvor mulighederne for bevægelse og social samvær bliver mere mangfoldig, end der skal tilbydes på bofællesskabet. 
motivering kan være svært, og at skabe mening i det for borgeren. 
Der skal involveres en ledsager, og det er der ikke altid mulighed for at sætte tid af til. 
På grund af transport problemer og mange ikke magter at komme afsted uden ledsagelse. 

 
Se mine kommentarer under pkt. 2 
der bliver ikke stillet krav nok om bevægelse. Personalet har ikke mulighed for at være med/dække ind eller til at tvinge borgerne af sted. 
Dertil ydes gåture , når der er mulighed samt akt på græsplænen.  
Nogle af vores beboer kræver bestemte hjælpemidler, som gør det svære for dem at komme til de aktiviteter.  



Personaleskema 

 

powered by defgo | info@defgo.com | www.defgo.com 
| 9 | 

 



Personaleskema 

 

powered by defgo | info@defgo.com | www.defgo.com 
| 10 | 

 

 
5 I hvilken grad oplever du, at borgernes ønsker om at deltage i 

idræt/motion/bevægelse bliver opfyldt? Pct. 

I høj grad 11,1% 
I nogen grad 31,1% 
I lav grad 42,2% 
Slet ikke 13,3% 
Ubesvaret 2,2% 
Basis 45 
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6 Her kan du eventuelt uddybe din besvarelse. 
Svar 
De borgere, der udtrykker særlige ønsker, forsøger vi at tilgodese. 
Borgerne ønsker at gå til idræt med blandende aktiviteter hvilket ikke er en mulighed pt. pga Uldum handicap er nedlagt og der ikke er lignende tilbud. 
De giver udtryk for glæde og forventning. Både for aktiviteterne, men også at være sammen med andre fra andre bo enheder 
det er ikke altid nok at gøre det samme hver dag. 

Flere af vores beboer, elsker at indgå i sociale fællesskaber mens de dyrker motion og bevæger sig. fx fodbold, mavedans, rundbold osv. 

Det kan ikke opfyldes i bofællesskabet. Da vi er for "små" til at danne hold og nogen er slet ikke interesseret. 
da der ikke længere er idræt på tværs af bofællesskaberne giver borgerne ofte udtryk for at dette i høj grad er et savn 
Har en som efter arbejde kan besøge sin kæreste og derefter senere følges til hockey i Vejle, men andre i bof. har ikke samme mulighed, da flere her 

brug for at der er en personale med dem. 
4 ud af 7 borgere har givet udtryk for at de ønsker Uldum Idræt fortsætter og disse borgere har ikke andet idrætstilbud. 
Igen der er pt ingen tilbud 
Det er kun når vi prioriterer tiden frem for andre opgaver i dagligdagen, at det kan lade sig gøre. 

Dette kræver i høj grad medvirken af personale for at det kan opfyldes. 
Borgerne på Rørkærvej har altid dyrket motion, - både hjemme og til den ugentlige idræt i Uldum. 

De har alle været meget aktive og nydt godt af det sociale fællesskab efterfølgende. 
De vil rigtig gerne til idræt og møde de andre. De er meget uforstående for, at de ikke kan komme afsted, da de gerne vil ud at bevæge sig. 
Der kan være ønske om, at deltage i idræt m.m. men dette ønske bliver udfordret pga. eks. økonomi og busforbindelser. 
Manglende tilbud 
Alle borgere der ytrer ønske om bevægelse kommer i gang med noget. 
Flere borgere er svære at motivere til Fys. Akt. Derfor vurderer jeg hele kulturen og det sociale omkring det er vigtig - kendte mennesker m.m .  
Der er ikke altid personale dækning til at kunne tage afsted med en enkelt eller to beboer.  
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7 I hvilken grad oplever du, at borgeren ville deltage i flere aktiviteter, 

hvis flere tilbud var målrettet handicappede? Pct. 

I høj grad 37,8% 
I nogen grad 46,7% 
I lav grad 11,1% 
Slet ikke 2,2% 
Ubesvaret 2,2% 
Basis 45 
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8 Her kan du eventuelt uddybe din besvarelse. 
Svar 
Nogle borgere har svært ved at deltage i aktiviteter, hvis der er andre mennesker. De kan have behov for at udføre aktiviteter alene med en fagperson, 

så fokus er rettet mod den ene borger.  

Andre kunne godt have gavn af at deltage med nogle der inde for samme udviklingszone, for at skabe noget socialt og få en succesoplevelse.  
Borgerne er utrolig glade for at dyrke idræt når det foregår på deres niveau og med ligestillede. I Uldum handicap idræt  er de sammen med andre 

borgere fra andre bofællesskaber og hygger efterfølgende i klubhuset. 
Det de magter og det der er normering til, ønsker de at deltage i. Nogle gange må vi takke nej, når det ikke er målrettet fysisk udviklingshæmmede.  
Vores borgere vil ikke kunne dyrke motion på hold, som ikke var indrettet til udviklingshæmmede/handicappede. 

En enkelt kan gå ledsaget i svømmehal, men kun for at have fokus på sig selv. 

Hvis vores beboere er sammen med ligesindede, så får de motion, men de indgår også i et fællesskab, som ligger ud over dem, som de bor med. Det 

kan være medskabende til venskaber på tværs af bofællesskaber.  

Disse venskaber opbygges, når man er fælles om et tredje. 
Som sagt, giver borgerne ofte udtryk for, at dette er et ønske 
Der er meget socialt i at være sammen med ligestillede og dette er en stor motivationsfaktor i sig selv, til at dyrke mere idræt og være mere aktiv. 
Hvis beboerne har interesse for evt. tilbud og det er i området, hvor de selv kan cykle eller det kan tilrettelægges så personalet kan tage med, så er 

mange interesseret er jeg overbevidst om. 
Det ville flere af borgerne. 
Flere af vores borgere har i årevis deltaget i Uldum idræt både pga motionen men bestemt også det sociale aspekt.  

Der er et ønske fra vores borgere om nogle tilbud i kommunen som fx fodbold, dans m.m. 
De er motiveret for idræt. 
borgergruppen på egevej, har behov for aktiviteter målrettet netop dem, og ikke "handicappede" i sin mangfoldighed 
De ved at tilbuddet er til dem, vil de gerne, med det forbehold at de bliver ledsaget af fast personale, da trykheden begynder meget. Det kan være at 

flere af dem selv kan tage af sted over tid, hvis rammerne er de samme og instruktørerne. 
Det kommer meget an på gruppesammensætning af de enkelte hold og mulighederne for at komme frem og tilbage 
Netop fordi, at det hindrer nogle i at kunne deltage på almindelige vilkår, så vil da afhjælpe nogle, så de kan dyrke motion  
Hvis transportproblemet løses samtidig - selvfølgelig super , hvis det er i gå afstand 
Hvis aktiviterne var målrette borgerene, og der var hjælpemidler til dem. vil der være nemmere at motivere til mere idræt.  
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9 I hvilken grad oplever du, at borgeren ville deltage i flere aktiviteter, 

hvis flere tilbud var tilgængelig i nærmiljøet? Pct. 

I høj grad 55,6% 
I nogen grad 33,3% 
I lav grad 8,9% 
Slet ikke 0,0% 
Ubesvaret 2,2% 
Basis 45 
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10 Her kan du eventuelt uddybe din besvarelse. 
Svar 
Måske borgerne ville benytte sig af sådanne tilbud, forudsat at behov for skærmning/ "privatliv" tilgodeses. Ment således, at få af vores borgere vil 

benytte et tilbud, hvor der er andre borgere, som de ikke kender 
Det er nemmere at komme til og fra når det er i nærmiljøet. 
Så ville det være nemmere og mere overskueligt. 
handler om beliggenhed og at nogen kan være tovholder og der bliver sat tid af til at motivere borgerne og følge dem hele vejen 
lad dem får handicap idræt i Uldum tilbage. 

ellers søger de mod nabo kommunerne og deres tilbud. 
Forudsat at tilbuddet er rettet mod deres gruppe af borgere. 
Jeg har kun erfaring med Uldum idræt, som der var stor interesse i - så det afhænger jo af tilbuddet. 
Det ville flere af beboerne også. 
Alt afhænger af om der er personale med fra bofællesskabet. 

Hvis beboerne selv er af sted, bevæger de sig i meget mindre grad eller slet ikke, end hvis de får støtte og motivation af personer som de kender og som 

kender dem. 

Det er set tidligere hvor der var torsdags idræt i Uldum, hvor stor søgning der var til dette. 
Især de handicappede har behov for idræt i nærmiljøet hvor det er nemt at transporteres frem og tilbage. 
De har nemmere ved at komme frem og tilbage. 
Borgerne har svært ved at overskue lang transport tid frem og tilbage, efter lang arbejdsdag. 

For nogen ville det være mere naturligt at "bevægelsesaktiviteterne lå i arbejdstiden. 
Det kommer an på gruppesammensætningen i tilbudet 
Transporten kan helt klart være en stor hindring for ikke at dyrke idræt, så det vil være super, hvis det findes tæt på boligen 
Hvis der er i nærområder, hvor der er andre fra deres netværk som går til aktiviteter, vil dette kunne motivere. Det vil også være nemmere at komme 

rundt til aktiviteterne hvis de ligger i nærområdet.  
De fleste bosteder har ikke længere bus og dermed sværere ved og komme rundt i kommunen uden ledsagelse, dvs det bliver for dyrt for dem eller 

bostederne. 
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11 I hvilken grad oplever du, at borgerne har mulighed for at deltage i 

idræt/motion/bevægelse i nærmiljøet? Pct. 

I høj grad 8,9% 
I nogen grad 24,4% 
I lav grad 33,3% 
Slet ikke 31,1% 
Ubesvaret 2,2% 
Basis 45 
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12 Her kan du eventuelt uddybe din besvarelse. 
Svar 
Der er gode faciliteter og muligheder i nærområdet, men ikke mange kan være med på vilkårene i det almindelige foreningsliv. 
Uldum idræt er lukket 
ja men kun i eget selskab. På en til to maskiner 
Jeg kender ingen som går til tilbud i nærmiljøet - En tænkte på fodbold, men kan slet ikke følge med i tempoet mentalt.  
Jeg kan kun komme i tanke om Hedensted Centrets tilbud om svømning og fitness - eller er der ingen tilbud for dem. 
De fleste deltager kun hvis de bliver fulgt eller får meget støtte. 
Hvor ???? 
Det afhænger af timer pr. borger og mulighed for ledsagelse af borgerne, der bliver vægtet om de kan komme af sted. 
vi har i gennem flere år arbejdet med blandt andet en ugentlig bevægelses aften, men kan også være udfordrende, at holde "liv"i det, plus faktoren med 

venskaber på tværs ikke tilgodeses. 
Mangler fodbold og håndbold på handicap niveau  
Det kommer jo helt an på, hvor bopælen - og igen, om borgeren kan deltage på lige vilkår samt økonomien. 
Svømmehal og gåture. fodboldbane. 
Mig bekendt ingen akt. For målgruppen i Hedensted , som jo ellers er den største by i kommunen 
Uldum idræt har før tilbud, men kan ikke tidbydes mere grundet besparelser. Og de tilbud der er i nærområdet kan ikke tilbyde de hjælpemidler som 

behovet er til.  
De har mulighed for at deltage i fys. træning hos den lokale fys. mod egenbetaling. 
Det seneste tilnud er blevet lukket 
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13 I hvilken grad oplever du, at borgerne skal til en anden kommune 

for at finde et aktivitetstilbud, der involverer 

idræt/motion/bevægelse? 
Pct. 

I høj grad 40,0% 
I nogen grad 24,4% 
I lav grad 24,4% 
Slet ikke 6,7% 
Ubesvaret 4,4% 
Basis 45 
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14 Her kan du eventuelt uddybe din besvarelse. 
Svar 
HIVO i Vejle benyttes som ekstra mulighed. 

I perioder har aktiviteter i Horsens også været tilvalgt 
Vi har ikke personale tid til at kører lang. 
Efter at handicapidræt er stoppet, har vi en borger, som har meldt sig til idræt i Vejle kommune 
Det må nødvendigvis være deltagelse i andre kommuner, da Hedensted Kommune har "nedlagt" handicapidræt for deres borgere. 
Ved kun, at Vejle tilbyder fodbold og hockey til udviklingshæmmede og Horsens tilbyder bl.a. bowling. Ved egentlig for lidt om, hvad de andre byer 

tilbyder. Hos nogle af vores borger skal der en personale med, hvis de ønsker at gå til en aktivitet i Vejle eller Horsens. Til Uldum idræt var der kendt 

personale med fra andre bofællesskabet, så vi ikke altid behøvede at tage med, hvis det brændte på i eget bofællesskab. De kendte også chaufføren 

som kørte dem og blev kørt til døren. 
1 ud af 7 borgere tager til hockey i Vejle. 
Der er ikke noget i Hedensted i dag efter at idræt om torsdagen lukkede. 
Når der ikke er tilbud i Hedensted kommune, må de bruge nabo kommunen. 
Vi har få borgere der benytter sig af andre tilbud i andre kommuner, men det er ikke kommunen selv der udbyder aktiviteten. 
Vi har en borger, der går til ugentlig motion i Horsens. 
Enkelte gør det, men det er de færreste. 
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15 I hvilken grad oplever du, at borgernes behov for at dyrke 

idræt/motion/bevægelse bliver opfyldt i et fritidstilbud? Pct. 

I høj grad 4,4% 
I nogen grad 20,0% 
I lav grad 40,0% 
Slet ikke 31,1% 
Ubesvaret 4,4% 
Basis 45 
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16 Her kan du eventuelt uddybe din besvarelse. 
Svar 
vores borgere benytter ikke fritidstilbud 

 
Ingen af vores borgere befinder sig i et fritidstilbud. 
Her var Uldum idræt unik og ramte mange. 

Der vil stadig være borgere, der har andre ønsker 
Slet ikke da det er lukket. 
Borgerne har ikke noget fritidstilbud. 
det er ikke alle beboere, som kan "rejse" til nabo kommunen, for at får motion og sociale fællesskab i samme hug. Nogen skal have pæd. ledsagelse. 
Stadig forudsat, at tilbuddet kun dækker borgere med udviklingshæmning 
Borgerne har brug for meget mere bevægelse end 1 gange ugentligt. 
Mig bekendt er der ikke udbudt noget i Hedensted. 
Beboerne er kede af, at der ikke længere eksisterer noget idrætstilbud hvor de kan mødes på tværs af bofællesskaberne. 
Se forgående svar. 
Se de andre kommentarer 
Synes ikke jeg har kendskab til nogle fritidstilbud som tilbyder aktiviteter som sport mm. i nærområdet  
Da de gik på STU var det en del af dagligdagen og en naturlig ting at deltage i. 
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17 Hvad er den største udfordring i forhold til at borgerne kan deltage 

i aktiviteter, der involverer idræt/motion og bevægelse? Marker gerne 

flere svar? 
Pct. 

Afstand til aktiviteten 46,7% 
Transport 57,8% 
Manglende tilbud 71,1% 
Økonomi 48,9% 
At aktiviteten ikke er tilpasset borgerens 

funktionsnedsættelse/funktionsniveau 62,2% 

Manglende oplysning om eksisterende tilbud 46,7% 
Ingen 0,0% 
Andet: 15,6% 
Ubesvaret 4,4% 
Basis 45 
 
17 Hvad er den største udfordring i forhold til at borgerne kan deltage i aktiviteter, der involverer idræt/motion og bevægelse? Marker gerne 

flere svar? 
Andet: 
Personale normering hvis transport tiden bliver for lang 
At der skal afsættes ressourcer fra bofællesskabet. 
Ledsagelse - hos bestemte borgere 
at borgerne mangler den fornødne motivation til at deltage i idrætsaktiviteter 
For nogle er det et must, at have ledsager med 
krav fra kommunen/pædagogerne kan muligvis være en hjælp. 
medarbejderdækning 
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18 Her kan du eventuelt uddybe din besvarelse. 
Svar 
Så er det selvfølgelig forudsat, at der bliver stillet fast personale til rådighed. 
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